
P r o t o k ó ł   Nr XV /2008 
 
z odbytej sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 06 lutego 2008r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 14 12. 
 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Jan Miemiec  
        - Pan Jerzy Kubacki 
        - Pan Haładyn Krystian 
        - Pani Brunsz Wioletta 
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pan Wilhelm Daniel 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Gallus Erwin 
          
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XIV/2007 z dnia 28.12.2007r. 
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę 
Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr XII/86/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 
28 listopada 2007r w sprawie ustalenia opłaty zaświadczenia prowadzonych przez gminę 
przedszkoli publicznych 

b)  wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę 
Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr XII/92/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie  Śl. z dnia 
28 listopada 2007r w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 20 września 2006 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gorzów Śląski 

c) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania  
nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
mieszkaniowego oraz wynagrodzeń za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw  

d) odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzowie Śl.  
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e) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenie wartości 
jednego punktu w Zakładzie Usług Komunalnych w Gorzowie Śl.  

f) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości  
jednego punktu w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Gorzowie Śl.  

g) nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości stanowiącej własność 
Skarbu Państwa- Agencji Nieruchomości Rolnych. 

h) określenia zasad dzierŜawy, najmu i uŜyczenia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Gorzów Śl. na okres dłuŜszy niŜ trzy lata  

i) przeznaczenia do sprzedaŜy działek pod budownictwo mieszkaniowe 
 6.     Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów   
         Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomani i Przemocy w Rodzinie. 
 7.      Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
          międzysesyjnym. 
 8.     Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 9.     Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
10.    Wolne wnioski i informacje.  
11.    Zakończenie obrad .                       
 
Ad1. Otwarcia XV sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając jednocześnie, Ŝe w 
sesji uczestniczy 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum przy którym 
moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Przewodniczący obrad Pan Roman Neugebauer zapoznał z porządkiem obrad sesji, 
proponując  o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji trzy  projekty uchwał w sprawie : 
- uchylenia  uchwały Nr XII/86/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 
2007r. w sprawie ustalenia opłaty  za świadczenia  prowadzonych przez gminę przedszkoli                      
publicznych.          
- uchylenia uchwały Nr XII/92/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 2007r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 20 
września 2006r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Gorzów Śląski. 
- wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śl.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Olejnik Łukasz zgłosił wniosek o wprowadzenie w pkt. 7 
porządku obrad Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2008roku. 
Rada Miejska 14 głosami, na obecnych 14 radnych na sesji, na 15 osobowy skład Rady 
uzupełniła porządek obrad sesji o zgłoszone propozycje.  
 
Ad4. Protokół Nr XIV/2007 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28-12-2007r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 
14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
 
Ad5.a) Radca Prawny- Pani BoŜena Kindler przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wniesienia 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę Wojewody 
Opolskiego na uchwałę Nr XII/86/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 listopada 
2007r w sprawie ustalenia opłaty zaświadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli 
publicznych . Informując jednocześnie o pobieraniu świadczeń przez 4 lata bez Ŝadnych 
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zastrzeŜeń. Przewodniczący poinformował Radnych o telefonie który wykonał do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru dlaczego te uchwały są w takiej formie. Został poinformowany dlatego ,Ŝe 
uchwały trafiły w okresie świątecznym i był bardzo krótki okres   
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XV/108/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008 r w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę Wojewody 
Opolskiego na uchwałę Nr XII/86/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 listopada 2007r w 
sprawie ustalenia opłaty zaświadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli publicznych została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5.b) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały Nr XII/86/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 
2007r. w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli                      
publicznych.          
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XV/109/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008 r w sprawie 
uchylenia uchwały Nr XII/86/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 
2007r. w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia prowadzonych przez gminę przedszkoli                      
publicznych została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na 
sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
 
 Uchwała stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5.c) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę 
Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr XII/92/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 
listopada 2007r w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śląskim z dnia 20 września 2006 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Gorzów Śląski. Przewodniczący poinformował Radnych, Ŝe taka 
uchwała była podejmowana na wniosek sołtysów .  
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie. 
 
Uchwała Nr XV/110/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008 r w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę 
Wojewody Opolskiego na uchwałę Nr XII/92/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie  Śl. z dnia 28 
listopada 2007r w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śląskim z dnia 20 września 2006 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Gorzów Śląski  została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 
głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej). 



 4 

 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.d) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały Nr XII/92/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 2007r. w sprawie 
zmiany uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 20 września 2006r. w 
sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gorzów Śląski. 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XV/111/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008 r w sprawie 
uchylenia uchwały Nr XII/92/2007Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 28 listopada 2007r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/67/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 20 
września 2006r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Gorzów Śląski została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na 
obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej). 
 
Uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.e) Kierownik BOSziP przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, mieszkaniowego oraz 
wynagrodzeń za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw . 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XV/112/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008 r w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania  
nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
mieszkaniowego oraz wynagrodzeń za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej). 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.f) Pan Artur Tomala - Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania 
Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzowie Śl.  
Burmistrz poinformował Radnych równieŜ, Ŝe Pani Anna Borecka była zatrudniona w tutejszym 
urzędzie do 31-12-2007r. i pełniła funkcję Pełnomocnika ds. Informacji Niejawnych.   
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XV/113/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008r w sprawie 
odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Gorzowie Śl. została podjęta 
jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej). 
 
Uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
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Ad5.g) Pan Dariusz Gancarek – Kierownik ZUK przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości  
jednego punktu w Zakładzie Usług Komunalnych  w Gorzowie Śl.  
 Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie. 
 
Uchwała Nr XV/114/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008r w sprawie 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości  
jednego punktu w  Zakładzie Usług Komunalnych  w Gorzowie Śl. została podjęta jednogłośnie 
przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej). 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.h) Pani Krystyna Wolna – Kierownik MGOPS przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości  
jednego punktu w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej  w Gorzowie Śl.  
 Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji BudŜetu, 
Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinie. 
 
Uchwała Nr XV/115/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008r w sprawie 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości  
jednego punktu w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Gorzowie Śl. została 
podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej). 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.i ) Pan Artur Tomala - Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 
nabycia na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa- 
Agencji Nieruchomości Rolnych. 
  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali negatywne 
opinie. 
Sołtys Budzowa poinformował, Ŝe jest to rów, a rowy w Budzowie znajdują się w tragicznym 
stanie. 
Radny Zawada Józef  poinformował ,Ŝe Budzów od kilku lat nie jest wcielony w Dobrowolne 
Zrzeszenie Rolników dlatego te rowy nie są czyszczone, bo rolnicy nie opłacają składek.  
 
Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Gorzów Śl. nieruchomości 
stanowiącej własność Skarbu Państwa- Agencji Nieruchomości Rolnych została poddana pod 
głosowanie - jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „przeciw” na obecnych na sesji 14 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej). 
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Ad5.j ) Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad dzierŜawy, najmu i uŜyczenia nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Gorzów Śl. na okres dłuŜszy niŜ trzy lata  
  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie. 
 
Pan Artur Tomala – Burmistrz zgłosił wniosek o wycofanie uchwały ze względu na to ,Ŝe w/w 
uchwała  powiela przepisy zawarte w ustawie. 
Wniosek o wycofanie w/w uchwały został poddany pod głosowanie - został podjęty jednogłośnie 
przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej). 
 
Ad5.k ) Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaŜy działek pod budownictwo mieszkaniowe. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i działalności Gospodarczej odczytali pozytywne 
opinie z uwzględnieniem wniosku o wykonanie kanalizacji burzowej na nowo projektowanych 
działkach i wkalkulowanie ceny w koszty tych działek. SprzedaŜ działek na ul. Karola Miarki ma 
się odbyć dopiero po uzbrojeniu terenu. 
 
Burmistrz-Artur Tomala poinformował kanał burzowy nie wchodzi w uregulowania kosztów 
działek i nie moŜna wliczyć w cenę działek. 
Burmistrz zasugerował, Ŝe w pierwszej kolejności będą ogłoszone przetargi na działki na ul. 
Powstańców.   
 
Uchwała Nr XV/116/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008r w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaŜy działek pod budownictwo mieszkaniowe została podjęta 
jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej). 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.l) Przewodniczący Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śl.  
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XV/117/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 06 lutego 2008r w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śl. została podjęta jednogłośnie przez Radę Miejską (14 
głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej). 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad6. Pani Joanna Erd – pełnomocnik ds. profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie przedstawiła sprawozdanie z 
działalności Pełnomocnika Burmistrza oraz Gminnej komisji ds. Profilaktyki Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2007 rok. 
 
Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu sesji. 
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Ad7. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Łukasz Olejnik przedstawił plan pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. na I półrocze 2008r. 
Do planu nie wniesiono uwag. 
 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. na I półrocze 2008r.został 
przyjęty jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych , na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej).  
  
Ad8.) Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował : 
- złoŜeniu oświadczeń majątkowych do 30  kwietnia 2008r  z załącznikiem  PIT 
- turniej Radnych Powiatu Oleskiego w Praszce w dniu 01-03-2008r  
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
 
Ad10. Radny Mieczysław Naumowicz zapytał Kierownika ZUK jak wygląda modernizacja 
przepompowni Jastrzygowice. 
Kierownik ZUK poinformował,  Ŝe w grudniu 2007 r została zlecona dokumentacja na 
przepompownię w Skrońsko i Gorzów Śl. ul. Zielona. W miesiącu marcu ma być zrobiona 
dokumentacja . W Skrońsku jest niskie ciśnienie i dlatego jest duŜe opóźnienie w dostawie wody. 
 
Sołtysi zapytali o firmę Eko-region. 
Sekretarz- Roland Fabianek poinformował, Ŝe firma Alba ma koncesje, jeŜeli będą zebrania sołeckie 
chętnie przyjadą przedstawiciele firmy Alba i przedstawią stawki. 
 
Burmistrz-Artur Tomala poinformował, o telefonie od Burmistrza Praszki w sprawie zaległości 
jakie ma Gmina za ścieki wysyłane do Praszki.  
Kierownik ZUK poinformował, Ŝe największym problemem są zaległe faktury który cały czas się 
ciągną. Kierownik Poinformował, Ŝe zwróci się z pismem o umorzenie odsetek. Są teŜ straty na 
które ja muszę znaleźć pieniądze, gdyby to przeliczyć to jest to dopuszczalne 8%. 
 
Burmistrz Artur Tomala zapytał Radnego i Sołtysa Nowej Wsi, którzy zadeklarowali wcześniej 
zorganizowanie DoŜynek Gminnych czy juŜ  coś robili pod tym kontem. 
Sołtys Nowej Wsi poinformował, Ŝe w przyszłym tygodniu będzie zebranie wiejskie i będzie ten 
temat poruszony. 
 
Sołtys- Dziedzic zapytał, czy jest przewidziana podwyŜka  diet dla sołtysów. 
Przewodniczący Rady Roman Neugebauer poinformował, jeŜeli chodzi o diety dla sołtysów to 
trzeba się zastanowić.  
 
Radny Henryk Krzymiński zaproponował, Ŝeby sołtysi się spotkali i ustalili kwotę diety wtedy Rada 
moŜe to przyjąć lub nie.  
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany został 
porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XV sesję Rady Miejskiej. 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 


